
Referat BM 24/8-2009

Referat fra 6. bestyrelsesmøde 24. august 2009 hos Inger Lise

Referat:
Referat fra sidste møde blev gennemgået uden kommentarer og godkendt.

Hjemmeside:
Det blev diskuteret hvor vidt der skulle billede af grundejere på hjemmesiden.

Økonomi:
CA oplyste at der er oprette driftkonto, hvor bestyrelsen nu kan betale regninger mv.
CA oplyste at 2 kontingenter mangler at blive betalt

Vejprojekt:
Fortovsfliser er blevet udskiftet lige inden sommerferien, i samme ombæring er 
opkørsler lavet. Der vil blive fulgt op på vandopsamling i vejen samt hastighedsskilte

Jan vil følge op på fræsning på Grønnehave Allé - DONG

Datoplan resten af 2009:
Datoplan for resten af 2009 samt starten af 2010 blev vedtaget.

Eventuelt:
Det blev besluttet at kontingent for 2010 overføres helt til vejfond.

Der blev stillet forslag om at GF skulle investere i fejemaskine til samlet snerydning.

Der blev stillet forslag om indkøb af fælles festtelt til GF. Problem kan være 
opbevaring samt reparation af festtelt.

Der blev stillet forslag om indkøb af giftpulver til bekæmpelse af dræbersnegle.

TF vil afholde fastelavnsfest d. 14/2-2010

PA oplyste at der var forekomst af bjørneklo ved HA1 – PA vil tage kontakt til KBH 
kommune


